

One copy per
staff member

22 December 1982

GATT Office Circular No. 259

STAFF CHANGES

The Director-General wishes to announce the following changes in the responsibilities of senior staff members. They will take effect on 1 January 1983.

- (i) Mr. A. LINDEN, on promotion to D.2, will take over Mr. H. van TUINEN's functions as Director, Office of Legal Affairs. Mr. H. van TUINEN will continue to serve as Head of the Department of Conference Affairs and Administration.
- (ii) Mr. J.M. LUCQ and Mr. J. TUMLIR will be promoted to D.2.
- (iii) Mr. K. KAUTZOR-SCHRODER will assume responsibility for the Tariff Division.
- (iv) Mr. P. WILLIAMS will assume responsibility for the Non-Tariff Measures Division.
- (v) Mr. J. NUSBAUMER, on promotion to D.1, will assume responsibility for the Technical and Other Barriers to Trade Division.

While remaining within Department B for administrative purposes, the Economic Research and Analysis Unit will function as a common service unit serving the whole secretariat.

A. Dunkel
Director-General

./.

Un exemplaire à chaque
membre du personnel

22 décembre 1982

Circulaire intérieure du GATT n° 259

MUTATIONS DE PERSONNEL

Le Directeur général annonce les mutations ci-après dans le personnel des catégories supérieures. Ces mutations prendront effet le 1er janvier 1983.

- i) M. A. LINDEN, qui est promu D2, reprend les fonctions de M. H. van TUINEN en tant que Directeur du Bureau des affaires juridiques. M. H. van TUINEN demeure Chef du Département des conférences et de l'administration.
- ii) M. J.-M. LUCQ et M. J. TUMLIR sont promus D2.
- iii) M. K. KAUTZOR-SCHRÖDER prend la responsabilité de la Division des tarifs douaniers.
- iv) M. P. WILLIAMS prend la responsabilité de la Division des mesures non tarifaires.
- v) M. J. NUSBAUMER, qui est promu D1, prend la responsabilité de la Division des obstacles techniques et autres au commerce.

Bien que continuant de relever du Département B du point de vue administratif, le Service de recherches et d'analyse économiques fonctionnera en tant que service commun prêtant son concours à tout le secrétariat.

A. Dunkel
Directeur général